
n TBMM Milli Eğitim, Kültür, 
Gençlik ve Spor Komisyonu 
Başkanı ve Eskişehir Milletvekili 
Prof. Dr. Nabi Avcı  açılış töreni-
ne katıldı.                 4. SAYFADA
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YÖK Başkanı Prof. Dr. Gökhan Çetinsaya Açıllış Töreninin Konuğu Oldu

n Üniversitemizin yeni öğretim 
yılı açılış törenine katılan Yük-

seköğretim Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Gökhan Çetin-
saya yeni yükseköğre-
tim yasası hazırlıkla-
rında belli bir noktaya 
gelindiğini söyledi.

n Farklı özelliklerdeki üniver-
sitelerin farklı yönetim model-
leriyle yönetileceğini belirten 
Çetinsaya “Yasa tasarısı; kurum-
sal özerkliği teminat altına alan, 
şeffaflığı ve hesap verebilirliği 
zorunlu gören bir yapıdadır.” 
dedi.                            5. SAYFADA

Anadolu Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Davut Aydın:

n Üniversitemiz 2012-2013 eğitim 
öğretim yılına törenle başladı. Ata-

türk Meydanındaki Atatürk 
Anıtına çelenk konulmasıy-

la başlayan tören Atatürk 
Kültür ve Sanat  Merke-

zinde devam etti.

n  Rektör Prof. Dr. Davut Aydın tö-
rende yaptığı konuşmada Anadolu 
Üniversitesinin misyonunun yalnızca 
eğitim-öğretim değil aynı zamanda 
topluma katkı sağlamak olduğunu 
söyledi.  Aydın “Artık üniversitelerin 
süper ligindeyiz.” diye konuştu.                 
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YÖK 
meselesi 
30 yıldır 
gündemde                

Prof. Dr. Nabi Avcı:

   Prof. Dr. Ufuk Aydın, 
öğretim elemanları adına 
konuştu.    5’DE

  Kosova Kamu Yönetimi 
Bakanı Mahir Yağcıoğlu 
konuğumuz oldu.   4’DE

   Yeni yılın ilk dersini 
Doç. Dr. Feriştah Alanyalı 
verdi.   5’DE

Yükseköğretim yeniden 
yapılandırılıyor

Nahcivan ile 
iş birliği 
protokolü 
imzalandı
n Anadolu Üniversitesi ile Nahci-
van Devlet Üniversitesi arasında 
Açıköğretim konusunda iş birliği 
yapılmasını içeren bir protokolu 
imzalandı.                        7. SAYFADA

n Anadolu Üniversitesi ile Prizren Üniversitesi iş birliği protokolu imzaladı. 
Protokole Anadolu Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Davut Aydın ve 
Prizren Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mazllum Baraliu imza koydu.      7’DE

Artık üniversitelerin 
süper ligindeyiz

n 

Üniversitemizin şu an 
yürüttüğü proje sayısı:

400

Anadolu ve Prizren iş birliği

Cumhurbaşkanı 

Abdullah Gül’ün 

mesajı   2’DE
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Cumhurbaşkanı Abdullah Gül Üniversitemizin Açılış Töreni için Bir Mesaj Gönderdi:

Üniversiteleri birer araştırma 
merkezine dönüştürmeliyiz

Anadolu 
dünyadaki 
en büyük 
üniversitelerden 
bir tanesi
Handan KAYGUSUZ 
n Törende öğrenciler adına konu-
şan Polonyalı Erasmus öğrencisi 
Monika Smolko, yeni dönemin ba-
şında bulunduğu için çok heyecan-
lı olduğunu belirterek “Türkiye’yi 
tercih etmemin sebebi, Türkiye’nin 
çok güzel bir ülke olması ve birçok 
olanaklardan yararlanma fırsatı 
sağlamasıdır.” dedi. Smolko, Eskişe-
hir’de konserler, opera gibi kültürel 
etkinliklerin yoğunluğundan duy-
duğu memnuniyeti dile getirdi.
Sıcak tavırlarıyla dikkatleri üstüne 
çekmeyi başaran Smolko, Türki-
ye’nin geleneksel yemeklerinden 
özellikle kebabı çok beğendiğini 
ve çayı sevdiğini kaydetti. Anado-
lu Üniversitesinin dünyanın en 
büyük üniversiteleri arasında yer 
aldığını ifade eden Monika Smolko, 
Türkiye’nin geleneksel ve kültürel 
özelliklerinden etkilendiğine de 
değindi. Smolko ayrıca, öğrendiği 
Türkçe birkaç kelimeyi de söylerek 
katılımcıların beğenisini kazandı. 
Smolko “Yeni akademik yılda her-
kese başarılar diliyorum.” diyerek 
sözlerine son verdi.

Barış Can KERMAN 
n Üniversitemizin açılış töreni dola-
yısıyla Cumhurbaşkanı Abdullah Gül,  
Başbakan Recep Tayyip Erdoğan ve 
Türkiye Büyük Millet Meclisi Başka-
nı Cemil Çiçek Rektör Prof. Dr. Davut 
Aydın’a birer mesaj gönderdi. Cum-
hurbaşkanı Abdullah Gül, mesajında 
özetle şu görüşlere yer verdi:

 Anadolu Üniversitesinin 2012-2013 
Akademik Yılı açılış törenine davetiniz 
için teşekkür ediyorum. Türkiye’nin 
güçlü ve büyük bir ülke haline gelmesi, 
küresel bazda etkinliğini sürdürmesi, 
halkın refah ve mutluluğunun artması 
için, ülkemizi bilim ve teknoloji alanın-
da bugünkü konumundan daha iyi bir 
seviyeye çıkarmak zorundayız. Bunu 
gerçekleştirmek için var gücümüzle 
çalışıyoruz. Bu süreçte esas sorumlu-
luk, bilimin, teknolojinin, fikirlerin ge-
liştiği üniversitelerimize düşmektedir. 
Üniversitelerin temel fonksiyonu, ba-
ğımsız araştırmalar yapmak, bu araş-
tırmalar ekseninde eğitim vermek, in-
sanlığın bilgi birikimine yeni bir katkı 
yapmak ve ürettiği bilgileri gerçek ha-
yatta uygulamaktır. 

 Üniversiteler, bu çalışmalarıyla 
toplumsal gelişimin sağlanmasına 
katkıda bulunurken ülkenin reka-
bet gücünün artmasına; her ba-
kımdan gelişmesi ve güçlenmesine 
lokomotiflik görevi yapmaktadırlar. 
Bu önemli fonksiyonları yerine geti-
rebilmeleri için üniversitelerin yeni 
dünya düzeninin dinamiklerini iyi 
okumaları, eğitim ve araştırma faali-
yetlerine daha yoğun, daha dinamik, 
bilgi ve teknoloji üretiminde ise daha 

etkin olmaları zorunludur.

 Bugün tüm ülkeler çağın gerek-
tirdiği üstün nitelikli insan gücünü 
yetiştirme, bilim ve teknoloji üretme 
konusunda adeta bir yarış içerisinde-
dir. Dolayısıyla üniversitelerimizden 
kendi içlerine kapanmadan, evrensel 
boyutta bilgi üretme; ülkenin bilim 
ufkunu genişletme; üretken, yetenek-
li, özgüveni yüksek, aydın, eleştirel 
düşünebilen insanlar yetiştirme konu-
sundaki gayretlerini artırmalarını bek-
liyoruz. Bu anlayışla yetişen, dünya 
standartlarında mesleki bilgi, beceri 
ve donanım kazanan, yenilikçi, reka-
betçi ve girişimci genç nesiller, hem 
demokrasimizin hem kalkınmamızın 
teminatı olacaklardır.

 Diğer taraftan, Türkiye’nin hedef-

lerini gerçekleştirebilmesi için, güç-
lü ve iyi üniversitelere sahip olması 
gerekmektedir. Bu konuya büyük 
önem veriyoruz. Üniversitelerimi-
zi her şeyden önce birer araştırma 
merkezi, yenilik merkezi hâline dö-
nüştürebilmeliyiz. Devletin yapması 
gerekenlerin yanında, üniversitele-
rimizin de bu anlayışla kaliteden ve 
bilimsel nitelikten ödün vermeden 
çalışmalarını sürdürmesi, önüne bü-
yük hedefler koyması elzemdir.

 Memnuniyetle görüyoruz ki, son 
yıllarda üniversitelerimiz esas fonk-
siyonlarına dönmekte, Türkiye’nin 
gerçekleştirdiği dönüşümlere en bü-
yük katkıyı vermektedir. Bu gayretle-
rin önümüzdeki dönemde daha da 
ivme kazanacağına, üniversitelerimi-

zin Türkiye’nin geleceğini şekillendire-
cek çalışmalara imza atacaklarına ina-
nıyorum. Hayallerine ve ideallerine bir 
adım daha yaklaşmanın mutluluğu 
içerisinde yeni bir akademik yıla başla-
yan sevgili gençlerimize duyduğumuz 
güveni ifade etmek istiyorum.  Onların 
gerek üniversite yıllarında gerek me-
zun olarak hayata atıldıklarında deği-
şimin anahtarı, gelişmenin itici gücü 
olma görevini en iyi şekilde yerine ge-
tireceklerinden şüphe duymuyorum. 

 Bu düşüncelerle 2012-2013 Akade-
mik Yılında Üniversitenizin değerli öğ-
retim üyeleri ve görevlileri ile sevgili öğ-
rencilerimize başarılar diliyor, selam 
ve sevgilerimi iletiyorum.”

Başbakanın Mesajı

Başbakan Recep Tayyip Erdoğan  
da mesajında şu görüşlere yer verdi: 
“2012-2013 Akademik Yılının Üniversi-
teniz mensuplarına hayırlı olması dile-
ğiyle düzenlenen açılış törenine nazik 
davetiniz için teşekkür ediyorum. Yeni 
öğretim yılının öğrencilerimize ve tüm 
akademik personele başarılar getirme-
sini diliyor, size ve değerli konuklara 
sevgilerimi selamlarımı sunuyorum.”

TBMM Başkanı

Türkiye Büyük Millet Meclisi Başka-
nı Cemil Çiçek mejajında yeni öğretim 
yılı için başarılar diledi. Çiçek “Üniver-
siteniz 2012-2013 Eğitim Öğretim Yılı 
Açılış Törenine nazik davetiniz için 
teşekkür ederim. 2012-2013 Eğitim 
Öğretim Yılının başarılı geçmesi dilek-
lerimle şahsınızda tüm öğretim üyele-
ri, öğrenci ve katılımcılara selamlarımı 
iletiyorum.” dedi.

“Türkiye’nin hedefl erini 
gerçekleştirebilmesi 
için, güçlü ve iyi 
üniversitelere 
sahip olması 
gerekmek-
tedir.”

Monika 
Smolko

Atatürk Kültür ve Sanat Merkezinde 
gerçekleştirilen Anadolu Üniversitesi 
2012-2013 öğretim yılı açılış töreni TRT 
Okul’dan canlı olarak yayınlandı.

 a Ayrıntılar için...
http://e-gazete.anadolu.edu.tr



Mine DURUKAN

n Rektör Prof. Dr. Davut Aydın açılış 
törenende yaptığı konuşmada özetle 
şunları söyledi:  

 Gerçekten, sözde değil özde global 
bir kampüstesiniz. Bakü’den Brüksel’e, 
Nahcivan’dan Gürcisatan’a, Kıbrıs’tan 
Yunanistan’a, Makedonya’ya, Koso-
va’ya, Almanya’dan İngiltere’ye kadar 
30 ülkeye, Türkiye’nin 81 iline eğitim 
hizmeti veren Anadolu Üniversitesinin 
açılış törenine zaman ayırarak katıldı-
ğınız için, onurlandırdığınız için sizlere 
Üniversitemiz adına en derin teşekkür-
lerimi sunuyorum. 

 Gerçekten çok hızlı bir değişim ve 
dönüşüm yaşanıyor. Bu değişim ve 
dönüşümden bütün sektörler etkileni-
yor. Bunun için de üniversitelerin bu 
süreçlerden etkilenmemesi mümkün 
değil. Yüksek öğretime talep artıyor. 
Yükseköğretimde çeşitlenmeler var. 
Kamu üniversiteleri, özel üniversiteler, 
vakıf üniversiteleri artıyor. Büyük bir re-
kabet dönemine giriliyor. Bilgi toplumu 
değişim ve dönüşümü yaşanıyor. Böyle 
bir değişim-dönüşüm döneminde de el-
bette kamusal kaynaklar azalıyor. Daha 
çok kaynak yaratmamız, var olan kay-
nakları daha akıllı ve etkin bir biçimde 
kullanmamız gerekiyor. 

Tepeden Tırnağa Değişim
 Anadolu Üniversitesi olarak bundan 

2,5 yıl önce dünyadaki bütün bu trend-
leri ve değişimleri göz 
önünde bulundura-
rak yeni bir değişim 
ve dönüşüm süreci 
başlattık. Adına ‘Bo-
logna  Süreci’ dedikleri 
‘Avrupa Yüksek Öğre-
tim Standartları’nı ken-
dimize hedef koyarak 
Anadolu Üniversitesin-
de tepeden tırnağa bir 
değişim başlattık. Yıl 
sistemine dayalı Açıköğ-
retim sistemini Bologna 
Süreci’nin alan yeter-

lilikleri, program çıktıları bağlamında 
yeniden tanımladık. Çıktıdan girdiye 
hareket ederek dönem sistemine geç-
tik. Ölçme ve değerlendirmede, Avrupa 
kredi Transfer Sistemine geçiş yaptık. 
Bütün ders programlarımızı yeniledik. 

Kitaplar Yenileniyor
 Kademeli bir şekilde dönem sistemi-

ne giderken Açıköğretimin çok önemli 
bir ayağı olan kitaplarımızda yenileme 
süreci başlattık. Toplam 525 olan kitap 
sayımız üç yıl içersinde bu değişim dö-
nüşüm sürecine bağlı olarak 1037’ye 
yükseldi. İkiye katlandı. 

 2012-2013 ders yılı için söyleyeyim: 
20 milyon kitap basmak zorunda 
kaldık. Bu 20 bin ton kağıt anlamına 
geliyor. 1 ton kağıt için 17 ağaç ke-
sildiği varsayılırsa, yaklaşık 350 bin 
adetlik bir ormanı tüketmek zorunda 
kalıyorsunuz.  Ayrıca bu cari açığı da 
ilgilendiren bir konu. Çünkü bildiğiniz 
gibi kağıdın %90’ı ithal. Bu sorunu 
çözme konusunda arkadaşlarımızla 
yaptığımız toplantılar sonucunda, ka-
ğıt kitabı atmaya karar verdik. Tabii 
bu çok zor bir karar. Bunu gerçekleş-
tirebilmek için teknolojik altyapımızı 
yeniledik. Eğiticileri eğitmek üzere 160 
kişilik bir eğitici kadro kurduk. Bunun 
içinde bilgisayarcılar, animasyoncu-
lar, grafikçiler gibi çok sayıda arkada-
şımız var. 

 Şu anda bu 

kitaplarla ilgili olarak 5 bin kişilik bir 
kadroyla çalışıyoruz. Şimdiye kadar 150 
kitabı elektronik kitaba dönüştürdük. 
Elektronik kitabın içerinde CD var, ani-
masyon var, grafik var. Canlı bir kitap. 
Kitaplar her yazarın, kitabın amacını 
anlatan bir videosuyla başlıyor. 

 İnanıyoruz ki 3 yılın sonunda artık 
kağıt diye bi şey kalmayacak. Sadece 
Açıköğretim için değil Türkiye’deki ör-
gün üniversiteler için de yeni bir mo-
del sunmuş oluyoruz. Yıllık kağıt mali 
tasarrufumuz 100 milyon liradır. Bunu 
da araştırma ve geliştirme faaliyetlerine 
kaydırma gibi bir çabanın içinde olaca-
ğız. Dolayısıyla bu elektronik kitabı; biz 
bunun adına etkileşimli kitap dedik, ha-
yata geçirmek için de eğitim seferberliği 
başlattık. Bu ayın sonunda sizlere bir 
sürprizimiz olacak. Bu kitapları Türki-
ye kamuoyuyla ve dünya kamuoyuyla 
paylaşacağız. 

Onlıne Sınava Geçiliyor
 Sınavlarımızı da online bir sistemde 

yapma çalışmaları yürütüyoruz. Şu 
anda etkileşimli olarak 81 ilde 15 bin 
kişiye eş zamanlı gözetimli sınav gerçek-
leştirme çabası içindeyiz. 

 İnanıyoruz ki önümüzdeki dönem-
lerde pek çok sınavlarımızı randevulu, 
bir kısmını online, bir kısmını da sadece 
cumartesi-pazar değil; aya yayarak ger-
çekleştiren bir üniversite olacağız.   

 Tabii bunları yaparken sertifika prog-
ramlarımız geliyor. Bologna Sürecini 
benimsedik. Onların deneyimleriyle 
uzaktan eğitim tecrübelerimizi birleştir-
dik ve uzaktan öğretim setlerini, eğitim 
programlarını TRT Okul ile devreye sok-
tuk. Öğrencilerimiz Fransızca, Almanca 
olarak bunları izleyebiliyor. Çince çalış-
malarımız devam ediyor. 

 Öte yandan yabancı dil meselesi ger-
çekten çok önemli bir konu. Buna çok 
ciddi bir yatırım yapıyoruz. TRT Okul’u 
ve TRT Çocuk’u da devreye sokarak okul 
öncesindeki öğrencilere bile bu konuda 
yardımcı oluyoruz. 

Başarılı Öğrencilerin Tercihi: AÖF
 Bu sene çok önemli bir tercih reko-

ruyla karşı karşıya kaldık. Tercih sonuç-
ları açıklandığı zaman Türkiye’den 500 
puan ve üstünde puan alan 1626 öğren-
ci Anadolu Üniversitesinin Açıköğretim 
Fakültesini tercih etti. Böyle bir şeyle ilk 
defa karşılaşıyoruz.   

 Biz Türkiye’de daha önce birinci ligde 
oynuyorduk. Bank Asya ya da PTT ligin-
de oynuyorduk bugünkü adıyla. Ama şu 
anda Anadolu Üniversitesi, Süper Lig’de-
dir Türkiye’de. Avrupa’da da Euro Lig’de-
yiz. Avrupa Kredi Sistemi ile Avrupa’nın 
40 üniversitesi içine girdik. İnanıyorum 
ki bu süreç giderek gelişecek ve devam 
edecektir. 

 Açıköğretim’deki 
tercih, geçen yıla göre 
yüzde 14 büyüme ile 
206 bin oldu. Şimdi bu 
süreçler devam ediyor. 
İnanıyorum ki gelecek 
yıl çok daha fazla ola-
caktır. 

 Fransız iktisatçısı di-
yor ki “Her arz kendi 
talebini yaratır.” de-
mek ki iyi işler yapı-
yoruz faydalı işler ya-
pıyoruz, ki böyle bir 
talep alıyoruz, böyle 
bir tercih geliyor. 

Bu anlamda da çok teşekkür ediyorum 
emek verenlere katkı verenlere ve bizi 
tercih edenlere.

  Çalışmamız uluslar arası boyuta da de-
vam ediyor.  Erasmus’ta Türkiye şampi-
yonuyuz. Diğer taraftan 25 ülkeye eğitim 
hizmeti veriyorduk, bu sene beş ülkeyi 
daha dahil ettik; Bulgaristan, Makedon-
ya, Kosova, Nahcivan ve Gürcistan olmak 
üzere. Artık 30 ülkede eğitim hizmeti ve-
riyoruz. Geçen hafta Ankara’da, Dış Türk-
ler ve Akraba toplulukları Başkanlığı ile 
bir görüşme yaptık. Bu sene Türkiye’ye 
45 bin başvuru var. Geçmiş yıllara göre 
muazzam bir rekor. Çünkü Türkiye’nin 
ekonomik siyasi gücü artıkça başvurular 
artıyor. Muazzam bir talep var. 45 bin kişi 
içinden devlet burslu olarak 3914 kişiye 
burs verildi. 41 bin kişi dışarıda, Türki-
ye’de okumak istiyorlar. Şu anda kendile-
ri ile görüşüyoruz, mailler gönderiyoruz, 
“Gelin bizim öğrencimiz olun.”  diyoruz. 

  Emin olun 3 yıl içerisinde 100 bin öğ-
renciye ulaşmamamız için hiçbir neden 
yok. Anadolu Üniversitesi olarak bilgi 
birikimimiz bunları gerçekleştirecek se-
viyededir. 

  Biliyoruz ki üniversitemizin misyonu 
sadece eğitim öğretimden ibaret değil; 
araştırma ve topluma katkı da üniversite-
nin önemli işlevleri arasında. Eğitim öğre-
tim yapan üniversiteler birinci kuşaktır,  
araştırma yapanlar ikinci kuşaktır, toplu-
ma hizmet üçüncü kuşak üniversitedir. 

  Bizim şu anda 11 bakanlıkla iş birli-
ğimiz var. Projelerimiz devam ediyor. 
Üniversitemizin şu anda yürüttüğü proje 
sayısı 400’dür. Bunun içerisinde Cumhu-
riyet’in 100. Yılı ile ilgili havacılık projeleri-
miz, raylı sistemler projelerimiz dahildir. 
300 milyonluk bir araştırma projesi yürü-
tüyoruz. 

  Araştırma uzun vadeli uzun soluk-
lu bir iştir. İnanıyoruz ki projeler bitip 
de topluma değer yarattıkça Anadolu 
Üniversitesi eğitimin yanında araştırma 
üniversitesi olarak da meydana çıkacak-
tır ama bunları yaparken açıkça ifade 
etmek gerekirse, zaman zaman mevzuat 
hazretlerine takılıyoruz. Öylesine projeler 
geliyor ki, proje projeyi yaratıyor dışarıya 
açıldıkça o projeleri yaşama geçirmek 
için çalıştığımız zaman hep önümüze 
mevzuatlar geliyor. Mevzuatlara takıla-
rak rafa koyduğumuz, dursun dediğimiz 
projeler arasında emin olun yaptığımız 
projelerden çok daha büyükleri var.

Mevzuata Takılıyoruz
 Biz kimseden bir kuruş istemiyoruz. 

Biz saydam, hesap verilebilir, rekabete 
açık, dinamik bir şekilde önümüzün 
açılmasını istiyoruz. Rekabete açık ola-
rak faaliyetlerimizi belli bir organizasyon 
içinde yapmaya çalışıyoruz. Bunu ya-
parken bütün yaptıklarımızın yasalara 
uygun olması esastır, bununla ilgili hiçbir 
kuşkumuz yok ama maalesef sistemin 
içerisinde geçmişten gelen YÖK yasasına 
bağlı mali mevzuatlar dahil takılıyoruz; 
çünkü dış dünya çok hızlı değişiyor, çok 
hızlı hareket etmemiz gerekiyor, çok hızlı 
karar vermemiz gerekiyor. 

  Her ülke değişiklik gösteriyor, her 
ülkenin koşulları değişik. Ona adapte 
olacak bir organizasyona ihtiyacımız 
var, bir üniversiteye ihtiyacımız var. 
Umarım önümüzdeki dönem, bu da 
gerçekleştirilir. Üniversite rektörleri ola-
rak hepimiz bunu bekliyoruz. 

  Bunun bir an önce gerçekleşmesi 
ve üniversitelerin önünün açılmasını 
diliyorum ve bu duygular düşünce-
ler içerisinde 2012-2013 yılının öğ-
rencilerimize, çalışanlarımıza faydalı 
olmasını diler, hepinizi saygılarımla 
selamlarım.
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“Üniversitelerin 
süper ligindeyiz”
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Kosova Kamu Yönetimi Bakanı Mahir Yağcılar Açılış Töreninin Konuğu Oldu

Eğitim en değerli yatırımlardan biridir
Özer SENDİNÇ 

n Anadolu Üniversitesi yeni öğre-
tim yılının açılış törenine konuk 
olan Kosova Kamu Yönetimi Bakanı 
Mahir Yağcılar,  Anadolu Üniversi-
tesi açılış töreninde bulunmaktan 

dolayı mutlu oldu-
ğunu söyledi. 

Y a ğ c ı l a r 
şöyle ko-
nuştu:

 “Eğitime 
yapılan ya-
tırımlar, en 

kârlı ve en değerli yatırımlardan 
biridir. Bunun en güzel örneğini de 
bu üniversitede bugün görüyoruz. 
Bunda emeği geçen tüm kadrolara 
teşekkür ediyorum. Bunu bir de Tür-
kiye üzerinde çok net bir şekilde gör-
memiz mümkün. Son yıllarda eğitim 
ve bilim alanında önemli ilerlemeler 
kaydedildiğini görüyoruz. Üniversi-
telerin değerini artırdık, özellikle biz 
yurt dışında yaşayanlar, çok daha iyi 
biliyoruz. Burslu öğrenci olarak, Bal-
kanlardan, Kosova’dan, Türkiye’de 
Türk üniversitelerinde okumak için 
yoğun bir istek var. Biz de bu istek-
leri karşılamaya çalışıyoruz. Ancak 
bazen yeterli sayıya ulaşamasak da 
Türkiye Cumhuriyeti’nin, Türk hükü-
metinin ve üniversitelerin verdiği bu 
katkılar ve değerler çok önemli olu-

yor. Bu sayede son 20 yılda birçok 
öğrencimiz burada eğitimlerini 

alıyorlar ve kaliteli eleman ola-
rak Kosova’ya dönüyorlar. 

Bu yolla Kosova’nın kalkınmasına 
büyük katkı da sağlıyorlar.” 

Destek Bekliyoruz

Kosova hükümeti olarak Anado-
lu Üniversitesinin deneyimlerden 
yararlanmak istediklerini belirten 
Yağcılar sözlerine şöyle devam etti: 
“Kamu Yönetimi Bakanı olarak 
kamu personeliyle ilgili sınavları 
gerçekleştiriyoruz. Ayrıca bize ait 
bir kamu enstitümüz de bulun-
makta, orayı da çeşitli eğitim ens-
titüsüne dönüştürmek istiyoruz. 
Bu anlamda da Üniversitenizden 
ve rektörümüzden de destek bek-
liyoruz ve tabii ki alacağımıza da 
inanıyoruz.”

Aynı zamanda Kosova Türk Top-
lumunun temsilcisi olduğunu ifade 
eden Mahir Yağcılar “Kosova, Ana-
dolu’ya benzeyen bir yapıya sahip-
tir. Biz bu iki noktayı bağlamaya ça-
lışıyoruz. Bu uğurda bağlarımızı en 

iyi şekilde oluşturduğumuzdan do-
layı Türkiye Cumhuriyeti’nin deste-
ğinden dolayı ben memnuniyetimi 
belirtmek istiyorum. Bu ilişkilerin 
ve tecrübelerin de devamının sağ-
lanmasını istiyoruz.” dedi.

Konuşmasında öğrencilere de 
seslenen Mahir Yağcılar “Bu ko-
nuda bizlerin de sorumluluğu 
ve yükümlülüğü bulunmaktadır. 
Az olsa da bu üniversitede, Ko-
sova’dan gelen öğrenciler genel-
likle burslu olarak eğitim almak-
tadırlar. Dolayısıyla bu bursların 
değerini ve zamanını iyi ayarla-
malarını, elbette ki derslerini de 
ihmal etmemeleri gerektiğini vur-
gulamak istiyorum. Burada iyi bir 
eğitim alıp Kosova’ya katkı sağla-
yacak bireyler olmalarını bekliyo-
ruz. Buradan herkesi tekrardan 
selamlıyorum, yeni eğitim-öğre-
tim yılının herkese hayırlı olması-
nı diliyorum.” diye konuştu.

Mahir Yağcılar

Tümsev SAYAR 

n Devlet Konservatuvarından Okutman 
Eren Yahşi, 9. Uluslararası Gümüşlük 
Klasik Müzik Festivali kapsamında 
Cumhuriyet tarihimizin en büyük 
bestecilerinden Ahmed Adnan Saygun 
anısına başlatılan yarışmada18 yaş 
üstü A sınıfında birinci oldu. Yahşi, aynı 
zamanda dinleyici özel ödülünü de 
kazandı.

Yahşi “Gümüşlük Klasik Müzik 
Festivaline ilk kez katıldım ve seyirciye 
açık yapıldığı için, her daim canlılığını 
koruyan bir konser gibi oldu. Sadece 
profesyonel olan insanların değerlendir-
mesi dışında, dinleyici özel ödülü almak 
da ayrıca bir sevinç kaynağıydı.” dedi.

Yarışmadan 
birincilikle 
döndü

Barış Can KERMAN 
n Devlet Konservatuvarı Kontrbas 
Sanat Dalı Başkanı Doç. Esra Gül,  
Avrupa Kontrbasçılar Derneğinin 13-19 
Ağustos’ta Kopenhag’ta gerçekleştirdiği 
“BASS 2012 COPHENAGEN” başlıklı 
Uluslararası Kontrbas Bienali ile 9-15 Ey-
lül günleri arasında da Çek Cumhuriyeti 
Janacek Müzik Akademisinde düzenle-
nen Uluslararası Kontrbas Kongresinde 
yer alan tek Türk akademisyen oldu. 

Gül, Uluslararası Kontrbas Bienali’nin 
kontrbas ile ilgili her alanda uluslararası 
bilgi paylaşımına ve gelişimine ev sahip-
liği yapmayı hedeflediğini söyledi.

Esra Gül, Çek Cumhuriyeti’nde 
düzenlenen 12. Uluslararası Kontrbas 
Festivali’ne 4. kez davet aldığını belir-
terek bu etkinlikte görev alan tek Türk 
akademisyen olduğunu kaydetti.

Ayşegül DALLI

n TBMM Milli Eğitim, Kültür, Gençlik ve 
Spor Komisyonu Başkanı ve Eskişehir 
Milletvekili Prof. Dr. Nabi Avcı, öğretim 
yılı açılış konuşmasında özetle şunları 
söyledi:

Üniversiteler Aynı Değil
  Hazır bu kadar ilgili bir araya gelmiş-

ken şu YÖK meselesini en azından genel 
çerçevesi ile konuşmakta yarar görüyo-
rum. 

 YÖK meselesi 30 yıldır Türkiye’nin 
gündeminde. Kurulduğu günden beri 
bütün boyutları ile tartışıldı, tartışılıyor. 
En azından şunu herkes kabul ediyor 
ki, YÖK’ün kuruluş koşulları ile bugün 
geldiğimiz koşullar birbirinden çok fark-
lı. YÖK’ün ilk kurulduğu yıllarda, Türki-
ye’deki üniversite sayısı belli, bugün gel-
diğimiz sayı belli. Dolayısıyla hem sayısal 
olarak yükseköğrenimimiz ciddi bir artış 
gösterdi hem de niteliksel olarak üniver-
sitelerimiz arasında niteliksel farklılıklar 
çok belirgin hale geldi. 

 3-5 senelik üniversitelerle 240 üniversi-
teyi aynı kurallarla, aynı süreçlerle idare 
etmek şüphesiz çok ciddi sıkıntılara yol 
açıyor, bugüne kadar da açtı. Ayrıca 
YÖK’ün bu merkezi yapılanmanın üze-
rindeki iş yükü de artık taşınamaz hale 
geldi. 

Mevzuat İhtiyacı
 Dolayısıyla Türkiye’nin bugünkü yük-

seköğrenim koşullarını dikkate alarak, 
üniversite sayısını dikkate alarak, üni-
versiteler arasındaki niteliksel farklılıkları 
dikkate alarak, her üniversitenin kendi 
özel koşullarına göre kendi kararlarını 
azami derecede oluşturabileceği meka-
nizmalarla donatacak bir mevzuat ihti-
yacı herkes tarafından paylaşılıyor.  

 Bir geniş çerçeve yasasıyla üniversi-
telerimizin önündeki engellerin sıkın-
tıların aşılabileceğini ama bununda 
yetmeyeceğini birkaç sene sonra yine 
o getirdiğimiz yeni YÖK düzeninden de 
hep birlikte şikayetçi olmaya başlaya-
cağımızı çünkü hayatın gerçeğinin bu 

olduğunu özellikle bilgi birikimindeki 
yenilenme hızının bu kadar arttığı bir 
dünyada artık her şeyi çok yeniden çok 
kökten düşünmemiz gerektiğini, mesela 
bütün eğitim dallarında bütün bilim dal-
larında 4 yıllık eğitim zorunluluğunun 
nereden çıktığını bir kere daha sorgula-
mamız gerektiğini; niye veterinerlerin 
de iletişim bilimcilerin de inşaat mühen-
dislerinin de makine mühendislerinin 
de 4 yılda yetiştiğini, niye bazılarının 3 
değil, bazılarının 5 olmadığını sorgula-
mamız gerekiyor. 

 Dolayısıyla her şeyi, en geniş biçimde 
tartışabileceğimiz, ilgili bütün paydaş-
larla birlikte tartışarak sonuçlandırabi-
leceğimiz bir süreci birlikte, el birliği ile 
olumlu bir sonuca ulaştırırız. 

İslami Bisiklet Haberi
 Aslında konuşmam burada bitecekti 

ama şu İslami Bisiklet meselesi beni tah-
rik etti. Onun için o konuda birkaç şey 
söylemek zorundayım. Şimdi bu bir ga-
zete haberi. ‘Bir Profesör ‘İslami Bisiklet’ 
önerdi.’ 

 Bu gazete haberinin arkası şu: Yıldız 
Teknik Üniversitesinde bir çalıştay dü-
zenleniyor. Çalıştayın konusu; teknoloji, 
medeniyet ve değerler. Yani bu çalıştay-
da  bilim tarihçileri, teknoloji tarihçileri 
Teknolojiyle içine doğduğu uygarlık ara-
sında nasıl bir ilişki var?  Niye, diyelim ki 
nükleer bomba, ABD ve Batı’da üretildi 
de Çin’de üretilmedi ilk başta?  

 Bu konuda benim de bir kitabım 
var. Adı “Bombacı Parmenides” Kitabın 
adından da anlaşılacağı gibi nükleer 
bombanın niye Batı’ da üretildiğini şöyle 
bir akıl yürütmeye bağlıyor o kitap:  Kö-
keninde eski Yunan’ın antik düşüncesi 
olmayan mesela Parmenidesi olmayan 
bir uygarlık nükleer bomba yapmaz 
veya yapamaz veya yapmamayı tercih 
eder,  yapabileceği halde yapmamayı 
tercih eder. 

 Joseph Needham çok ünlü bir bilim 
tarihçisi. Özellikle Çin bilimi üzerine, Çin 
tarihi üzerine yaptığı çalışmalarla tanını-

yor. 30 ciltlik Çin Medeniyeti Tarihi kitabı 
var.  Bunun küçük bir bölümünü küçük 
bir risale halinde bir zamanlar bundan 
20- 30 sene önce Makine Mühendisleri 
Odası ‘Batı’nın Bilimi, Doğu’nun Bilgisi’ 
adı altında Türkçe’ye çevirdi. Nefis bir 
tercüme. Orada Needham, mesela ‘Ba-
rut niye Çin’de ilk defa bulunduğu halde 
savaşçı alanlarda değilde şenliklerde kul-
lanıldı, barut sonra İpek Yolu üzerinden 
Batı’ ya intikal edince nasıl savaş tekno-
lojisine dönüştürüldü, nasıl feodalitenin 
sonunu getirdi’ bunları çok güzel anlatır. 

 Şimdi bu kendisine bisikletle ilgili laf-
lar atfedilen Prof. Alparslan Açıkgenç bir 
bilim tarihi hocası, felsefe tarihi hocası 
ve bu örneği birtakım teknolojik ürünler 
orada üretilirse ne olur, burada üretilir-
se ne olur, Çin’de üretilirse ne olur, İslam 
Dünyası’nda üretilirse ne olur, Batı’da 
üretilirse ne olur?  O uygarlıkların değer-
leri bu teknolojilere nasıl yansır? Bunları 
anlatmak için vermiş olduğu bir örnek. 

 Ama bu tabii gazetecilik dilinde; hani 
Papa’nın New York Havaalanı’na iner 
inmez sorduğu ilk soru örneği gibi gaze-
tecilik dili de buna dönüşmüş. 

 Bu anlaşılabilir bir şey ama en azın-
dan bizim akademisyenler olarak “Bu 
sözün arkasında ne var, nasıl söylen-
miş, neden söylenmiş, bunları bilerek 
konuşursak daha iyi anlaşırız. 

Bir Hikmeti Varmış...
 YÖK’ ün ilk konuşulmaya başlandığı 

günlerde şimdi benim yaşımdaki ar-
kadaşlar hatırlayacaktır: Gırgır 
dergisinde bir Muhsin Bey 
var, Muhsin Bey ve Yavlum 
Mithat. Şimdi Doğramacı, 
rahmetli, üniversite düze-
nini oluşturuyor. Böyle 
büyük bir masa başın-
da telefon elinde sağa 
sola emir veriyor. Su 
Ürünleri Enstitü-
sünü Konya’ya 
bağlayın, 
Tük Mu-
s i k i s i 

Konservatuarını da İstanbul Teknik Üni-
versitesine bağlayın. Yavlum Mithat ile 
Muhsin de masanın altına çömelmişler, 
Muhsin diyor ki ‘Aman ne akıllar, ne akıl-
lar…’  Şimdi bizde de akıl çok neyi nereye 
bağlayacağımız konusunda, bağlama-
mamız gerektiği konusunda. 

 Şüphesiz pek çok akıl pazara çıkacak-
tır. Benim mesela o karikatürü gördü-
ğüm zaman ‘Evet, bir saçmalık örneği’ 
diye düşündüğüm, tam da karikatür 
buydu. Klasik Türk Musikisi Konserva-
tuarı’nı İTÜ’ ye bağlayın diyordu karika-
türde...

 Cuma günü açılışta o konservatuva-
rın mensupları muhteşem bir konser 
verdiler, açılış konseri. Dedim ki ‘Valla 
rahmetli Doğramacı iyi etmiş bunu bu-
raya bağlamakla.’ Biz o zaman Muhsin 
gibi düşünüyorduk ama bağlanmasının 
meğerse bir hikmeti varmış. Böyle um-
madığımız sonuçlar çıkabilir. 

 İnşallah hep birlikte güzel bir YÖK 
yasası, daha doğrusu güzel bir yüksek 
öğrenim düzeni, geçici de olsa koşullara 
uyarlanabilir. Esnek, geniş çerçeveli bir 

yüksek öğrenim 
düzenini hep 

b i r l i k t e 
oluşturu-
ruz.

İki etkinlikte 
ülkemizi 
temsil etti

TBMM Milli Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu Başkanı Prof. Dr. Nabi Avcı:

YÖK meselesi 30 yıldır gündemde

Prof. Dr. 
Nabi Avcı
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Antik Side 
gün ışığına 
çıkarılıyor

YÖK Başkanı Prof. Dr. Gökhan Çetinsaya 
Açılış Töreninde Yeni Yükseköğretim Yasası 
hazırlıkları 
hakkında 
bilgi verdi:

Yükseköğretim 
yeniden yapılandırılıyor

İlk Ders Doç. Dr.  
Feriştah Alanyalı’dan

Gökhan AKKURT 

n YÖK Başkanı Prof. Dr. Gökhan Çe-
tinsaya açılışta yaptığı konuşmada 
şunları söyledi:

 2012-2013 Akademik yılının açılışı-
nın Anadolu Üniversitesi için hayırlı 
olmasını diliyorum. 

 Daha önce yapılan bütün konuş-
malarda Yükseköğretim ala-
nımızın yeniden yapılan-
dırılması konusundaki 
ihtiyaç birçok kere dile 
getirildi. Yükseköğre-
time olan talep hem 
küresel olarak hem de 
ülkemizin ihtiyaçları 
bakımından gelişmek-
tedir. 

 Türkiye yükseköğretim alanında, 
gerek küresel eğilimlere ve 21’inci 
yüzyılın ihtiyaçlarına gerekse 2023 
hedeflerine uygun olarak büyümek-
tedir. Türkiye, yükseköğretimde ge-
lişim sorununu önemli ölçüde azalt-
maya başlamış her ilimizde en az bir 
üniversitenin açıldığı, İstanbul, Anka-

ra, İzmir’in yanı sıra büyük Anado-
lu kentlerimizde de sayıları 

3’ü - 4’ü bulan üniversi-
teler ve kontenjanların 
arttığı bir dönemi yaşa-
maktadır. 

 Mevcut yükseköğ-
retim sistemimiz bu bü-
yüme sürecinin sağlıklı 

bir biçimde 

sürdürülebilmesi ve kaliteli bir yük-
seköğretim alanı inşa edilebilmesi 
noktasında bir yeniden yapılanma 
ihtiyacı ile karşı karşıyadır. Söz konu-
su yeniden yapılanma sürecinde üni-
versitelerimizin çeşitliliğine evrensel 
kalite standartları içerisinde hareket 
edebilmesine, kurumsal özerklik ve 
rekabet imkânlarının geliştirilmesine 
imkan tanıyacak bir sistem hedeflen-
mektedir.”

Yeni Yükseköğretim Yasası

Yükseköğretimin yeniden yapılan-
dırılması sürecinin başlıca adımının 
yeni bir yükseköğretim yasası yap-
mak olduğunun altını çizen Çetinsa-
ya sözlerine şu şekilde devam etti: 

 Yaklaşık 1,5 yıldır YÖK bünyesinde 
sürdürülen çalışmalar bugün belli 
bir noktaya gelmiş durumdadır. YÖK 
Kurulu bünyesinde şekillendirilmeye 
çalışan yasa çalışmalarının ana daya-
nağı çeşitlilik ilkesine dayanmaktadır. 
Tartışmaya açılan yasa çalışması üni-
versiteleri farklılaştırmaya eğilimli bir 
yapıda olacaktır. Özellikle üniversite-
lerin tek tip ve merkezî politikalar ek-
seninde yapılandırılması yerine farklı 
özelliklerdeki üniversitelerin farklı 

yönetim modelleri eşliğinde faaliyette 
bulunabilmeleri öngörülmektedir. Bu-
nun yanında yükseköğretim kurumla-
rımızın özellikle bölgesel dinamikleri 
ve ihtiyaçları gözeterek farklı olanakla-
rı kullanabilmelerini, gerekli yetkilere 
sahip üniversite ve yükseköğretim bi-
rimlerimizin araştırma işlevlerini öne 
çıkarabilmelerini mümkün kılan bir 
yapı tasarlanmaktadır. 

 Yine bu çerçevede çeşitlendirilmiş 
eğitim tekniklerine imkan tanıyan bir 
yapı kurulmakta, yüz yüze eğitim sis-
temini önemsemekle birlikte çeşitlen-
dirilmiş uzaktan eğitim modellerine, 
örgütlenmelerine de imkan tanıyan 
bir model tasarlanmaktadır. 

 Bu doğrultuda YÖK tarafından yü-
rütülen yasa çalışmaları yükseköğ-
retimde kurumsal özerkliği teşvik 
etmekte, akademik eğitim araştırma 
ve toplumsal eğitim ortamında kendi 
araştırma ve eğitim imkanlarını sağla-
maktadır. 

 Tartışılmaya açılan yasa tasarısı 
kurumsal özerkliği teminat altına 
alan, şeffaflığı ve hesap verebilirliği 
zorunlu olarak gören bir yapı tasar-
lanmaktadır.”

n Anadolu Üniversitesi yeni öğretim 
yılının açılış töreninde öğretim ela-
manları adına Hukuk Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Ufuk Aydın konuştu. Aydın 
konuşmasında şu görüşlere yer verdi:

Projeyi Biz Yönetseydik...
 Bir profesör çıktı ve ‘İslami Bisiklet’ 

denilen garip bir şey ortaya attı. Dün-
yaca ünlü ‘The Economist’ dergisi 15 
Eylül tarihli sayısında bundan bahset-
ti. Ben bir bilim adamı olarak buna çok 
üzüldüm. Bu nereden çıktı diyecek-
siniz, konuyu şuraya bağlayacağım: 
Eğer Anadolu Üniversitesi bir bisiklet 
seferberliği projesi üstlenseydi nasıl 
olurdu bir düşünelim: İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi bu projenin yönetim 
ve organizasyonunu üstlenirdi. İleti-
şim Bilimleri Fakültesi ciddi bir litera-
tür taraması yürütürdü. Mühendislik 
Fakültesi en iyi ürün hangi malzeme-
den yapılır sorusunun cevabını arar-
ken, Güzel Sanatlar Fakültesi estetik ve 
sanatsal bisiklet modelleri tasarlardı. 
Eğitim Fakültesi her yaştan insana bi-
siklet eğitimi verirken, Hukuk Fakültesi 
bisiklet kazalarına bir çözüm arardı. 
Zannediyorum müthiş sonuçlar or-
taya çıkardı ve müthiş de bir kaynak 
yaratırdı. Verdiğim bu bisiklet örneği 
Anadolu Üniversitesi ile ilgili olarak 
bize çok önemli ipuçları sunuyor.

  Vizyonumuz, yaşam boyu öğrenme 
odaklı bir dünya üniversitesi olmak. 
Fonksiyonelliğin iş birliğinin seçkin 
örneklerini sunuyoruz. Araştırmacı ve 
özellikle topluma katkı sağlayan bir 
üniversite olmayı amaçlıyoruz. 2000’in 
üzerinde akademik personelimizle 
bunu yerine getirmeye çalışıyoruz. 

Açıköğretim Fakültesi sınavlarında 
Türkiye’nin her yerine, Balkanlar’a, 
Orta Asya’ya ve Avrupa’ya hizmet ve-
riyoruz. Anadolu Üniversitesi televiz-
yona vizontele dendiği zamanlarda 
televizyon stüdyolarına sahip bir üni-
versiteydi. Geçtiğimiz yıl 665 program 
çekildi. Önümüzdeki yıl 730 tane daha 
program çekilmesi ve 20 milyon kitap 
basılması planlanıyor. Böylesi büyük 
bir üniversitenin seçkin öğretim üye-
leri adına konuşmak, büyük bir onur. 

Bazı Sorunlarımız Var
 Üniversitemizin hastanesi Mavi Has-

tane’nin işletilmesinde yaşadığımız 
engeller bizi gerçekten yoruyor. Öte 
yandan öğretim elamanlarının özlük 
haklarında yaşanan sorunlar nitelikli 
eleman temini bakımından üniversi-
teleri ciddi bir biçimde zorluyor. Üni-
versitemizin 2023 vizyonuna ulaşması 
için nitelikli personele ihtiyacı var. 

 Anayasanın 27. maddesi; ‘Herkes bi-
lim ve sanatı serbestçe öğrenme, öğret-
me, açıklama, yayma ve bu alanlarda 
her türlü araştırmayı yapma hakkına 

sahiptir.’ der. Bilim ile sanat üniversi-
tenin ve akademik hayatın olmazsa ol-
mazıdır. Buna rağmen ülkemizde hala 
yasaklı kitapların, erişimi engellenmiş 
sitelerin bulunması; akademik araştır-
mayı ve biz öğretim elemanlarını tedir-
gin etmekte. 

 Öte yandan, toplumdaki dinsel ve 
etnik kutuplaşma, kadına yönelik şid-
det ve nefret suçlarındaki artışlar da 
bizi kaygılandırmakta. Biz öğretim 
elemanları akademik çalışmalarımızı 
yaparken, kargaşadan-şiddetten uzak; 
özgür, adil ve demokratik bir çalışma 
ortamı ararız. 

 Bu anlamda yöneticisi olduğum 
Hukuk Fakültesinin de küçük bir katkı 
sağladığı anayasa değişikliği sürecin-
de ve yeni YÖK yasasının hazırlan-
ması sürecinde üniversitelerin 
bilimsel, yönetsel ve mali özerk-
liğiyle, katılımcılığa özel bir 
önem verilmesi gerektiğini 
düşünüyorum. 

 1,5 milyonun üzerinde 
yaygın, 28 bin civarın-

da örgün öğrenciye hizmet veriyoruz. 
Yabancı öğrenci sayımız 4 bini geçti. 
Erasmus programlarında, ÖYP’de ül-
kenin en önde gelen üniversitelerden 
biriyiz. Çevreciyiz. Hazırladığımız e-ki-
taplarla binlerce ağacı kurtarıyoruz. 
Mükemmeliyet merkezleri, e-öğrenme 
ve uluslararası iş birlikleriyle ülkemize 
ve insanlığa faydalı olma çabasında-
yız. Üniversiteler arası rekabet gide-
rek artmakta. Bir an duraksamak bile 
mevcut konumumuzu geriye düşüre-
cektir. Yapmamız gereken; bize sunu-
lan olanakları değerlendirmek, tekno-
lojiyi kullanmak, evrensel gelişmeleri 
takip etmek ve Üniversitemizi mevcut 
durumundan ileri götürmektir. Disip-
linler arası çalışmayı ve uluslararası 
araştırmaları önemsemeliyiz. 

 Ben Anadolu Üniversitesi öğretim 
elemanlarının bu hedefi gerçekleştire-
ceklerine inanıyor ve yaptıklarımızın, 
yapacaklarımızın garantisi olduğuna 
inanıyorum. 

Tümsev SAYAR 

n Anadolu Üniversitesi 2012-2013 öğ-
retim yılı açılışında ilk dersi Edebiyat 
Fakültesi Arkeoloji Bölümü öğretim 
üyesi Doç. Dr. Feriştah Alanyalı verdi. 
Alanyalı, ilk ders kapsamında Anado-
lu Üniversitesinin Side Antik Kentinde 
2009 yılından beri gerçekleştirdiği 
çalışmaları anlattı. Alanyalı özetle 
şunları söyledi: 

 Bir kazı içindeki en önemli unsur-
lardan birincisi; finans konusudur. 
Çünkü bir kazıyı, büyük bir şirket gibi 
düşünmemiz gerekiyor. Bizim en 
büyük sponsorumuz hiç kuşkusuz 
Kültür Bakanlığı ve Anadolu Üniver-
sitesidir. Avusturya Graz Üniversitesi, 
Koç Vakfı Suna-İnan Kıraç Akdeniz 
Medeniyetleri Araştırma Enstitüsü ve 
Side Belediyesi de hem maddi hem 
de manevi katkılarıyla destek oldular. 
Özellikle Side Belediyesi sadece maddi 
katkıyı değil, manevi katkıyı da bizlere 
sunuyor. Tüm bu kurumlar olmasaydı 
bu çalışmaları yürütmemiz mümkün 
olmayacaktı.

 Artık yeni tekniklerle çok daha 
fazla şey bulabiliyoruz. Tabii bu 
bilgileri nasıl elde ettiğimizi bir 
çoğunuz merak ediyorsunuz. Bunları 
değerlendiren, önemli araştırmacı 
arkadaşlarımız var. 

 Örneğin; MÖ 2’inci YY’dan itibaren, 
7’nci YY’a kadar bir tek yapı aracılığıy-
la 900 yıl boyunca kentsel dönüşü-
mün nasıl olduğunu tespit etmeye 
çalıştık. 

 Side Antik Kentin çevresinde şu an 
10’dan fazla proje yürütülüyor. 

 Bu kazılar sırasında bir kumbara 
bulduk. Pişmiş topraktan yapılmış ve 
içinde 404 tane gümüş sikke vardı. Bu 
sikkeler Antik Çağ’dan bir koleksiyone-
re ait olmalı. Bugün Side müzesinde 
bu sikkeleri görebilirsiniz. 

 Şu anda Side’nin oldukça küçük bir 
müzesi var. Bugün 2000’li yıllarda bu 
müzenin yetersiz olduğunu gördük. 

 Tiyatroların etrafını çeviren galeriler 
var bunlar antik çağ boyunca dükkan-
lar olarak kullanılmış, biz bu mekânla-
ra yeni fonksiyonlar vermek istiyoruz. 
Bu mekanları eğer kullanmazsak, res-
torasyon görmüş olsalar bile hemen 
bozulabiliyorlar. Boş bir kapı girişi 
vardı. Bu projeye Güzel Sanatlar Fa-
kültesiden bir hocamız büyük destek 
verdi. Antik Çağ’da nasıl yapılıyor ise 
bu kapıyı rölevesine uygun bir şekilde 
yeniden ayağa kaldırdık.

Prof. Dr. 
Gökhan Çetinsaya

Prof. Dr. 
Ufuk Aydın

Hukuk Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ufuk Aydın Öğretim Üyeleri Adına Konuştu:

Vizontele döneminde stüdyo kurduk
Üniversitemizin yeni öğretim 

yılı açılış törenine basın men-

supları büyük ilgi gösterdi.

YÖK meselesi 30 yıldır gündemde
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Handan KAYGUSUZ 

n İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 
(İİBF), Büyükçekmece Belediyesinin 
düzenlemiş olduğu 3’üncü Ulusla-
rarası Fotoğraf  Yarışmasında ödül 
alan ve sergilenmeye değer bulunan 
fotoğrafların yer aldığı sergiye ev sa-
hipliği yaptı. İİBF Sergi Salonunda, 
20 Eylül günü açılşı yapılan fotoğraf 
sergisine İİBF Dekanı Prof. Dr. Recai 
Dönmez, İİBF Dekan Yardımcıları 

Doç. Dr. Metin Coşkun, Doç. Dr. Er-
kan Üyümez ve çok sayıda öğretim 
üyesi katıldı.

Sergi açılışında konuşan Prof. Dr. 
Dönmez, her yıl olduğu gibi bu yıl-
da geleneklerine bağlı kalarak, yeni 
öğretim yılına sergi açılışı ile girmek 
istediklerini belirtti.  Dönmez, son-
baharın neşesine uygun ve herke-
sin hoşuna gidebilecek klasik bir fo-
toğraf sergisi tercih ettiklerini ifade 

etti. Dönmez ayrıca, Büyükçekmece 
Belediye Başkanı, Kültür Daire Baş-
kanı ve Fotoğraf Sanatı Derneği üye-
lerinin işleri dolayısıyla katılamadık-
larını ancak onlara  desteklerinden 
dolayı teşekkürü bir borç bildiğini 
kaydetti.

Serbest konulu fotoğraf  yarışma-
sına  546 fotoğrafçı,  2126 fotoğrafla 
katılım gösterirken dereceye giren 
ve sergilenmeye değer görülen fo-

toğraflar ise oldukça güçlü temalar 
ve tekniklerle çeşitli mekânlarda 
fotoğraf severlerle buluşuyor. Türki-
ye, Çin ve Hindistan gibi ülkelerden 
fotoğrafçıların katıldığı yarışmada 
insan portreleri, doğa manzaraları 
ile renklerin uyum ve dengesi dik-
kat çekiyor. 

Sergi 5 Ekim gününe kadar İİBF 
Sergi Salonunda  fotoğraf severlerle 
buluşmaya devam edecek.

“Olumlu 
sonuçlar 
bekliyoruz” 

Barış Can KERMAN 

n Eskişehir ile Almanya’nın Frankfurt 
şehri arasındaki “Kardeş Şehir” proto-
kolü için Eskişehir’e gelen Frankfurt De-
legasyonu Üniversitemizi ziyaret etti. 18 

Eylül günü Rektörlük Senato Odasında 
gerçekleşen ziyarette Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Ender Suvacı Anadolu Üniversi-
tesi hakkında bilgi verdi. Prof. Dr. Suvacı 
ayrıca, üyelerin üniversite hakkında me-

rak ettikleri soruları yanıtladı. 
Frankfurt Belediye Başkanı Peter 

Feldmann, Meclis Başkanı Bernadette 
Weyland, Belediye Başkan Yardımcısı 
Nargess Eskandari Grünberg, Türk ve 

Alman meclis üyeleri, sivil toplum örgü-
tü temsilcilerinden oluşan Delegasyon 
sunumdan sonra Anadolu Üniversitesi 
Engelliler Entegre Yüksekokulunu ziya-
ret ederek incelemelerde bulundu.

İrem DÖNMEZ 

n Psikolojik Danışma ve Rehberlik 
Merkezinden Uzman Ramazan Ak-
doğan, Eskişehir Emniyet Müdürlüğü 
mensuplarına “İntihar ve İntiharın 
Önlenmesi” konulu bir seminer verdi. 
Seminer, 21 Eylül günü Açıköğretim 
Fakültesi Kişisel Gelişim Biriminde 
gerçekti. 

İntihar Hep Yakınımızda

Akdoğan, intiharın dramatik ve hep 
yakınımızda bulunan bir olgu oldu-
ğunu belirterek, herkesin ruh sağlığı 
anlamında tehlike içinde olduğuna 
dikkat çekti. Ramazan Akdoğan “Her 
ölüm kendi ölümümüzü hatırlatır. 
İnsan olmamızın getirdiği bir özellik 

olarak kendi ölümümüzü düşünmek 
istemeyiz. Ölüm; yok olma, çaresizlik, 
yalnızlık, ahiret korkusu gibi duyguları 
da beraberinde getirir.” diye konuştu.

İntiharların etkilerinin tam olarak 
ölçülemediğini, ancak bir intiharın en 
az altı kişiyi etkilediğine dikkat çeken 
Akdoğan “İntiharlar sadece bu davra-
nışa yönelen kişiyi ve yakın çevresini 
değil, olaya tanık olanları, bunu bir 
haber olarak duyan ve okuyanlar gibi 
geniş bir çevreyi etkiler.” şeklinde ko-
nuştu. İntiharın bir çaresizlik belirtisi, 
kurtuluş arayışı ve öte yandan da kişi-
nin kendisine yönelttiği bir şiddet ey-
lemi olduğunu vurgulayan Akdoğan 
son 50 yılda dünyada intihar oranla-
rının önceki yıllara göre %60 artığını 

ve 13-35 yaş arası ölümleri 3’te biri-
nin intihar nedeniyle gerçekleştiğini 
söyledi. Gelişmiş ülkelerde, özellikle 
75-80 yaş sonrasında intihar oranının 
önemli ölçüde yüksek olduğunu be-
lirten Ramazan Akdoğan Türkiye’de 
her yıl yaklaşık 2500 kişinin intihar 
ettiğini söyledi. Akdoğan, “Kadınlarda 
15-19, erkeklerde ise 20-40 yaş arası 
en riskli intihar yaşıdır. Erkekler 1,5 
kat daha fazla intihar girişiminde bu-
lunuyor.” diye konuştu.

Barış Can KERMAN 
n Güzel Sanatlar Fakültesi Çizgi Film 
(Animasyon) Bölümü Başkanı Doç. Fet-
hi Kaba,  5-6 Eylül günlerinde Ankara’da 
gerçekleşen Kalkınma Bakanlığı 10. Kal-
kınma Planı Kültür ve Sanat Özel İhtisas 
Grubu ve Çalışma Komisyonuna davet 
edildi. Doç. Fethi Kaba komisyonda 
yapılan çalışmalar hakkında bilgi verdi.

Toplantıda farklı alanlardan 72 katı-
lımcının olduğunu belirten Kaba, yazar 
İskender Pala başkanlığında gerçek-
leştirilen ana toplantıdan sonra Kültür 
Politikaları, Kültürel Miras, Kültür ve 
Toplum adında üç çalışma grubuna 
ayrıldıklarını söyledi. Doç. Kaba “Her 
katılımcı kendi alanında gelecek 10 
yılda kültür ve sanat anlamında neler 
yapılabilir, neler yapılması gerekir 
bunları konuşup birbirleriyle fikir alışve-
rişinde bulundular. Bunun sonucunda 
da bir ön rapor hazırlandı. Ön rapor 
üyelere ulaştırılıp başka alternatif öne-
riler belirlenecek. 5-6 Kasım günlerinde 
de son tartışmalar olacak, genel rapor 
hazırlanıp Kalkınma Bakanlığına vere-
ceğiz. Kalkınma Bakanlığı da o raporları 
hükümete sunacak.” dedi.

Çocuk Televizyonculuğu

Kendisinin  toplantıda çizgi film 
(animasyon) alanında yer aldığını ifade 
eden Fethi Kaba “TRT Çocuk Genel 
Koordinatörü, RTÜK Temsilcileri ile Kül-
tür Bakanlığı Sinema Daire Başkanlığı 
Genel Müdürü ve Müdür Yardımcısı 
da bu toplantıda aramızda bulundu. 
Burada animasyonun hem toplum için 
hem de çocuklar için önemini belirtme 
fırsatı oldu. ‘Kültür ve Toplum’ çalışma 
grubunun altında ‘Çocuk Televizyon-
culuğu’ da öneri maddeleri arasında 
yer aldı. Bunun açılımı daha sonraki 
raporlarda gündeme gelecek. Bu alanın 
daha rasyonel olabilmesi daha etkili 
olabilmesi için neler yapılması gerekir 
diye öneriler sunulmuş olacak.” diye 
konuştu.

Kaba şunları söyledi: “5-6 Kasım’dan 
sonra raporla bizim işimiz bitiyor. 
Rapor Kalkınma Bakanlığında yer 
alacak, onlarda kendilerine göre raporu 
yorumlayıp kalkınma planı çerçevesi-
ne alacaklar. Daha sonraki aşamada 
raporun takibini nasıl yapacağımız 
konusunda da daha sık bir şekilde top-
lanacak bir komisyon oluşturulmasına 
karar verildi. Bunun kararı da 5-6 Kasım 
günlerinde verilmiş olacak. Gelecek 10 
yılda Kültür ve Sanat alanında neler 
yapılabileceği konusunda önerilerde 
bulunduk. Rapordan sonraki çalışmala-
ra Bakanlık karar verecek. Toplantılarda 
Kültür Bakanlığı Sinema Genel Müdür 
Yardımcısı ile görüştüm. Animasyonda 
sinemanın bir dalı bu yüzden Kültür 
Bakanlığı sinemaya 
verdiği desteği 
animasyona da 
verebilir gibi sonu-
cu iyi olabilecek 
aktarımlarda bu-
lunduk.” 

Türkiye’de 
her yıl 2500 kişi 
intihar ediyor

Türkiye’de 
her yıl 2500 kişi 
intihar ediyor

Türkiye’de 
her yıl 2500 kişi 
intihar ediyor

Frankfurt heyetinden ziyaret

Ayşegül DALLI 

n Kişisel gelişim ve kariyerini ilerlet-
mek isteyen bireylere yönelik hazırla-
nan e-Sertifika Programlarının 2012 
Güz Dönemi kayıtları 1-19 Ekim gün-
leri arasında “http://www.e-sertifika.
anadolu.edu.tr/Basvuru.htm” internet 
adresi üzerinden gerçekleştirilecek.
Bu dönem 41 farklı e-Sertifika 
programı ile Batı Avrupa’da yaşayan 
vatandaşlarımıza yönelik olarak 7 Batı 
Avrupa e-Sertifika programı da sunulu-
yor. Programlar ve içerikleri hakkında 
ayrıntılı bilgiye “http://www.esertifika.
anadolu.edu.tr” adresinden ulaşılabilir.
Programlara kayıt yaptırabilmek için 
en az lise mezunu olmak gerekiyor.
Lisans Yerleştirme Sınavından yeterli 
puan alamayıp herhangi bir yük-        
seköğretim kurumuna yerleştirileme-
miş adaylar, herhangi bir mesleği olan 
ve farklı bir alanda öğrenime ihtiyaç 
duyan bireyler KOBİ’lerde yapmakta 
olduğu işe ait bilgilerini güncellemek 
isteyenler, herhangi bir yükseköğretim 
kurumuna kayıtlı olup farklı alanda 
kendini yetiştirmek isteyen bireyler de 
e-Sertifika Programlarından yararlana-
biliyorlar. 

e-Sertifi ka için 
kayıtlar başlıyor

Doç. Fethi Kaba

Türkiye’de çizgi fi lmin 
gelişimi konusunda

Ramazan Akdoğan

Büyükçekmece Belediyesinin 
Uluslararası Fotoğraf Sergisi Anadolu’da
Büyükçekmece Belediyesinin 
Uluslararası Fotoğraf Sergisi Anadolu’da
Büyükçekmece Belediyesinin 
Uluslararası Fotoğraf Sergisi Anadolu’da



İrem DÖNMEZ 

n Anadolu Üniversitesi ile Nahcivan 
Devlet Üniversitesi arasında Açıköğ-
retim konusunda iş birliği yapılması-
nı içeren bir protokolu imzalandı. 25 
Eylül günü Rektörlük Ofisinde gerçek-
leştirilen törende protokolu Rektörü 
Prof. Dr. Davut Aydın ve Nahcivan 
Devlet Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
İsa Akbar Habibbaylı imzaladı.  

Dost Değil Kardeşiz

Prof. Dr. Habibaylı törende yaptığı 
konuşmada “Dünya’nın dört kıtasın-
da 173 üniversite ile anlaşma imzala-
mış bir üniversiteyiz. Anlaşma imzala-
dığımız ülkeler arasında Türkiye’nin 
yeri başkadır. Biz dost değil kardeş 

ülkeyiz.” dedi. 
Türkiye’de başka üniversiteler ile de 

iş birliği protokolleri imzaladıklarını 
belirten Habibbaylı “Türkiye üniversi-
teleri ile ilişkilerimizi güçlendirmek ve 
Açıköğretim sebebiyle Anadolu Üni-
versitesini seçtik. Anadolu Üniversite-
si, 30 yıldır Açıköğretim Sistemini ba-
şarıyla yürütüyor. Ancak bu Dünya’da 
sadece 10 yıldır gündemde olan bir 
sistem. Dünya’da gördüğüm üniver-
siteler arasında, Anadolu Üniversitesi 
farklı bir yerde. Başkentte olmasa da 
imkanları açısından başkent üniver-
sitesi gibi. Açıköğretim ile ilgili olarak 
sizden öğreneceğimiz çok şey var. 
Anadolu Üniversitesinin iş birliğine, fi-
kir alışverişine ve tecrübe paylaşımına 

ihtiyacımız var.”dedi.
Rektör Prof. Dr. Davut Aydın da “Üç 

yıl önce Azerbaycan ile ‘iki devlet tek 
millet’ vizyonu ve felsefesi çerçeve-
sinde iş birliği sürecini başlatmıştık. 
Orada başlayan Açıköğretim uygula-
maları iyi bir düzeye geldi ve giderek 
gelişiyor. Bu sene bu açılımımızı Nah-
civan’da da gerçekleştirelim istedik. 
Bu anlamda süreç başlattık ve bugün 
yaptığımız anlaşmayla da bunu ku-
rumsal bir yere tutturmuş oluyoruz. 
İki kardeş ülkenin iki üniversitesi ola-
rak önemli bir iş birliğine imza attığı-
mızı düşünüyorum.” diye konuştu. 

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ender 
Suvacı ise “Anadolu Üniversitesi ola-
rak birçok ülkeyle anlaşmamız var. İş 

birliğinin önemine gönülden inanıyo-
ruz. Ortaklaşa sempozyumlar düzen-
leyebiliriz. Bunun yanı sıra ortak ders-
ler yürütebiliriz. Sizin tarafınızdaki 
öğretim üyeleri ile bizim tarafımızda-
ki öğretim üyeleri ortak bir ders içeri-
ği hazırlıyor. Video konferans yoluyla 
öğrenciler her iki öğretim üyesini de 
takip edebiliyor. Biz bu alanda öncü 
üniversitelerden birisi olmak istiyo-
ruz.” dedi.

Dil Eğitiminde İş Birliği

Nahcıvan Devlet Üniversitesi ile iş 
birliğini Açıköğretim ile başlattıkla-
rını ve bunu geliştireceklerini ifade 
eden Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ay-
dın Ziya Özgür şunları söyledi:

“Özellikle Nahcivan Devlet Üniver-
sitesinde eğitim gören öğrencilerin 
ikinci dil ihtiyacı olan İngilizce eği-
timlerinde iş birliğine gidilebilir. Bir 
uzaktan eğitim yöntemi ile doğru-
dan, iletişim teknolojilerini kullana-
rak Avrupa dil kriterleri çerçevesinde 
dört düzeyde ders verebiliriz.”

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Mustafa 
Cavcar da “Ulaştırma ile ilgili birimle-
rimizin biribirini tanıması ile başla-
mak gerekir. Ne yapabiliriz, sorusuna 
yanıt vermek için birbirimizi tanıma-
mız önemli. Ulaştırma sorunlarını 
ele alan konularda sempozyumlar 
yapacağız. Öte yandan Azerbaycan 
Havacılık Akademisi ile iş birliğimiz 
var. Bunun da önemli olduğunu dü-
şünüyorum.” diye konuştu.

Açıköğretim Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Kerim Banar, 3 Aralık itibariyle 
video konferansı başlatabileceklerini 
ve destek vermeye hazır olduklarını 
kaydetti. Elimizden geldiğince destek 
olmaya hazırız.” dedi.

İmza törenine katılan Mimarlık 
ve Tasarım Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Sevin Aksoylu, Beden Eğitimi ve 
Spor Yüksekokulu Müdürü Prof. Dr. 
Güven Sevil, Devlet Konservatuvarı 
Müdürü Prof. Ahmet Bülent Alaner, 
Güzel Sanatlar Fakültesi Dekanı Prof. 
Bilgihan Uzuner, Açıköğretim Fa-
kültesi Dekan Yardımcısı Yrd. Doç. 
Dr. Kamil Çekero, İletişim Bilimleri 
Fakültesi Dekan Yardımcısları Doç. 
Dr. Rasime Ayhan Yılmaz, Yrd. Doç. 
Dr. Yavuz Tuna ve TRT Okul Koordi-
natörü Yrd. Doç. Dr. Ufuk Küçükcan 
ile Bilgisayar Araştırma ve Uygulama 
Merkezi Müdürü Yrd. Doç. Dr. Özgür 
Yılmazel de kendi alanlarında ger-
çekleştirilebilecek iş birliği konuların-
da görüşlerini akardı.

HABERAnadoluHaber
Editör: Arş. Gör. Çağdaş CEYHAN

Tasarım: Burcu ÜÇOK 7

Göze ÇİÇEK 
n Avrupa Birliği Bakanı ve Başmüzake-
reci Egemen Bağış, İktisat Fakültesi De-
kanı ve İİBF Uluslararası İktisat Anabilim 
Dalı Başkanı Prof. Dr. S. Rıdvan Karluk’u, 
Türkiye Avrupa İlişkilerinin gelişmesine 
yaptığı katkılardan dolayı Amerikan 
Biyografi Enstitüsü tarafından “Yılın 
Eğitimcisi” ödülüne layık görülmesini, 
mektupla kutladı. Bağış, mektubunda 
özetle şunları söyledi: “Dünyanın en say-
gın kuruluşlarından biri olan Amerikan 
Biyografi Enstitüsü tarafından ‘Yılın Eği-
timcisi’ ödülünün 2011 yılında şahsınıza 
layık görülmüş olmasından mektubu-
nuz vasıtasıyla haberdar oldum. Her ne 
kadar sizler yaptığınız çalışmalarla ve 
yetiştirdiğiniz genç beyinlerle kendinizi 
kanıtlamış olsanız da bu çalışmalarınızın 
takdir görmesi hem gelecek nesiller için 
ilham kaynağı olacak hem de ülkemi-
zin uluslararası alanda adını daha üst 
sıralara taşıyacaktır. Kuşkusuz her ödül 
kıymetli ve anlamlıdır ancak aldığınız 
ödül, konusu itibariyle de ayrıcalıklıdır. 
Üniversitelerimizde sizler gibi ‘Yılın 
Eğitimcisi’ unvanına sahip bilim insan-
larımızın olduğunu bilmek gençlerimizi 
bu uzman ellere emanet etmek gerek 
eğitim kalitemizin artmasına gerekse 
çağdaş medeniyetler seviyesine çıkma 
ülkümüze yardımcı olacaktır.
Bu vesileyle kazandığınız ödülden dolayı 
size tebriklerimi 
sunuyor, ülkemi-
zin gelişmesine 
yönelik kat-
kılarınızdan 
ötürü ayrıca 
teşekkür edi-
yorum.”

Bakan Bağış
Prof. Dr. 
Karluk’u 
kutladı

Özer SENDİNÇ 
n Eski rektör yardımcılarından ve 
Mühendislik Fakültesi eski dekanla-
rından Prof. Dr. Atila Barkana emekli 
oldu. Barkana, Mühendislik Fakülte-
sinde düzenlenen törenle yeni yaşa-
mına meslektaşları ve sevenleri tara-
fından uğurlandı. Törene Rektör Prof. 
Dr. Davut Aydın’ın yanı sıra Prof. Dr. 
Barkana’nın ailesi de katıldı. 

Tören, İletişim Bilimleri Fakülte-
si Dekanı Prof. Dr. Nezih Orhon’un, 
Prof. Dr. Atila Barkana için hazırlattığı 
sinevizyon gösterisi ile başladı. Barka-
na’nın hayat hikayesinin anlatıldığı 
gösteride, konuklar keyifli anlar yaşa-
dı. Rektör Prof. Dr. Davut Aydın tören-
de yaptığı konuşmada şunları söyledi: 

“Ben Kopenhag’a Erasmus deği-
şim programı toplantısı için gitti-
ğimde, Anadolu Üniversitesi anonsu 
gelince bütün yabancılar beni alkış-
lıyorsa biz bu başarımızı hocama 
borçluyuz. O ve onların yaptığı çalış-

malar sayesinde biz bugün bu kadar 
uluslararası çalışmalar yapabiliyo-
ruz. Kendilerine çok şey borçluyuz.”

Törende Anadolu Üniversitesinin 
uluslararası çalışmalarının temel-
lerini atan Prof. Dr. Barkana’nın, 

Erasmus Değişim Programının geliş-
tirilmesinde verdiği emek vurgula-
nırken, Mühendislik Fakültesi Deka-
nı Prof. Dr. Tuncay Döğeroğlu, Prof. 
Dr. Atila Barkana’ya bir teşekkür 
plaketi sundu.

Prof. Dr. Atila Barkana emekli oldu

Nahçıvan ile iş birliği protokolu

Taşınır kayıt ve 
kayıt yönetim 
toplantısı
Anıl AKSOY 

n Strateji Geliştirme Daire Başkanlığının 
düzenlediği “Taşınır Kayıt ve Yönetim 
Sistemi” bilgilendirme toplantısı 21 
Eylül günü Kongre Merkezi Salon Ana-
dolu’da gerçekleşti. 

Toplantının açılış konuşmasını yapan 
Strateji Geliştirme Daire Başkanlığı Mali 
Hizmetler Uzmanı Zülfikar Kurt toplan-
tının Maliye Bakanlığı Muhasebat Genel 
Müdürlüğü tarafından Kamu Hesapları 
Bilişim Sistemi üzerinde idarelerin 
taşınırlığını daha etkin bir şekilde kayıt 
altına almak için oluşturulmuş olan 
Taşınır Kayıt ve Yönetim Sistemini tanıt-
mak için düzenlendiğini söyledi.

Kurt sunumunda, Kamu Harcama 
ve Bilişim Sistemi (KBS) Taşınır Kayıt 
Yönetim Sistemine Giriş, Taşınır Kayıt 
ve Yönetim Sisteminde Yer Alan Roller, 
SGB Taşınır Kullanıcısı, Taşınır Konsoli-
de Görevlisi, İstek Birim Yetkilisi, Taşınır 
Kayıt ve Kontrol Yetkilisinin tanımlarını 
yaparak katılımcıları sistem hakkında 
bilgiler aktardı.

Prof. Dr. 
Rıdvan 
Karluk

Prof. Dr. 
Atila Barkana

Anadolu Üniversitesi ile Nahçıvan Devlet 
Üniversitesi arasında iş birliği protokolu 
imzalandı.

Göze ÇİÇEK 
n Anadolu Üniversitesi ile Priz-
ren Üniversitesi iş birliği pro-
tokolu imzaladı. 26 Eylül günü 
Rektörlük Ofisinde gerçekleştiri-
len törende protokole Anadolu 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Davut Aydın ve Prizren Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Mazllum 
Baraliu imza koydu. 

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın 
“Anadolu Üniversitesi olarak or-

taklaşa yapacağımız başarılı pro-
je ve işlere imza atmayı temenni 
ediyoruz. Hem Açıköğretim hem 
de sizin diğer ihtiyaç duyduğu-
nuz alanlarda gerekli destek ve 
katkıyı vermeye çalışacağız. Bu 
fırsatı bizlere verdiğiniz için te-
şekkür ederiz ve hayırlı uğurlu 
olmasını dileriz.” dedi.

“Anadolu Üniversitesi bizim 
kardeş üniversitemizdir” diyen 
Prizren Üniversitesi Rektörü 

Prof. Dr. Mazllum Baraliu da 
“Ekonomiye destek olan birçok 
işe imza atan bir üniversiteyle 
protokol imzalamak bizim için 
çok önemli ve bunun için çok te-
şekkür ederiz.” diye konuştu.

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. En-
der Suvacı ise “Bu protokolden 
dolayı Prizren Üniversitesine çok 
teşekkür ediyorum ve sizlerle 
güzel işler yürüteceğimizi ümit 
ediyorum.” dedi.

Prizren Üniversitesi ile iş birliği
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